
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 

11.12.2019 

 

Prítomní:Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,M.Jendrál, J.Jendrál,  

  E. Kroščenová , Z.Jendrál 

Neprítomný- Z.Galisová - PN 

Ďalší prítomný –L.Budzák,  hlavný kontrolór obce 

Zasadnutie otvorila  a viedla  starostka obce PaedDr. Jana Skokanová. Privítala prítomných 

a skonštatovala, ţe OZ je uznášania schopné, prítomných poslancov.  

 

K bodu č. 2 

Schválenie návrhovej komisie,  zapisovateľa, overovateľov zápisnice  

Návrhová komisia:  M.Jendrál, Z.Jendrál  

overovatelia : Ing. Body , E.Kroščenová 

určená zapisovateľka  :       A.Kapsdorferová 

 Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,     E. 

Kroščenová , Z.Jendrál 

 

Starostka informovala o doplnení ţiadosti Skokanova a doporučila stiahnuť bod č.10 

z programu. 

Hlasovanie za Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,   

                 E. Kroščenová , Z.Jendrál 

Program: 

          1. Otvorenie zasadnutia 

 2. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov  zápisnice, určenie zapisovateľa 

           3. Schválenie bodov programu 

     4. Návrhové opatrenia č. 7/2019 

5.Rozpočet obce na rok 2020 s výhľadom na roky 2021, 2022 

           6.Návrh na vyradenie nedokončených investícií z účtovnej evidencie 

      7. Návrh VZN č.1/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na ţiaka ZÚŠ 

8. Návrh VZN č.2/2020 o úhradách za poskytované sluţby a úkony vykonávané obcou     

    Hrabušice 

9. Zmluvy o nájme pozemkov s Pozemkovým spoločenstvom Bývalý urbariát    

    Hrabušice 

         10. Skokanovo – ţiadosť o odpredaj pozemku – stiahnutý bod programu 

         11. Zmluva o poskytovaní právnych sluţieb  

         12. Opätovné prejednanie ţiadosti p. Slavkovského o odpredaj obecného pozemku     

          13.  Rôzne 

          14.  Záver 

Hlasovanie za predloţený program   

Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,   E. Kroščenová , 

Z.Jendrál 

Poslanec J.Jendrál  doplnil bod program č.14  

Odmeňovanie poslancov 

Hlasovanie : H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,   E. Kroščenová , 

Z.Jendrál 

Proti : Ing. I.Body       



 

Doplnený bod programu Návrh  poslankyne p. Čujovej č.15 

Návrh na potvrdenie uznesenia číslo 253/10/2019 zo dňa 25.10.2019 – Ţiadosť občianskeho zdruţenia 

pestovateľ a chovateľ 

Hlasovanie :  

Za :  H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,  E. Kroščenová , Z.Jendrál 

Proti: Ing. Body 

Zdrţal sa : M.Jendrál 

 

Doplnený bod programu H. Čujovou DiS č. 16 

Návrh na potvrdenie uznesenia č. 255/10/2019 zo dňa 25.10.2019 - RISSAM 

Hlasovanie za : H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,  E. Kroščenová , 

proti :Ing. Body 

Zdrţal sa hlasovania : Z.Jendrál, M.Jendrál 

 

Doplnený bod programu H. Čujovou DiS. č.17 

Predloţenie informácií o vydaní pracovného poriadku organizačného poriadku a poriadku odmeňovaní 

zamestnancov obce obecnému zastupiteľstvu na najbliţšom zastupiteľstve v zmysle prijatých 

rozpočtových opatrení. 

Hlasovanie za ,: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  J.Jendrál, E. Kroščenová ,  

Proti : Z.Jendrál 

Zdrţal sa : M.Jendrál 

 

K bodu č.3 

Názov bodu: Schválenie bodov programu s doplnenými bodmi 

Návrh na uznesenie OZ 

Schvaľuje 

Program zasadnutia OZ v znení schválených zmien. 

Hlasovanie za:Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,   

                         E. Kroščenová , Z.Jendrál 

 

K bodu č. 4  

Návrhové opatrenia č. 7/2019 

Informovala starostka obce 

 H.Čujová- dotaz na navýšenie poistenie majetku 

Starostka- odvod pre poisťovňu  

J.Jendrál.- odškodňujú sa pri poškodení sprístupňovacie zariadenia?   

Návrh na uznesenie OZ 

Schvaľuje 

Návrhové opatrenie RO č. 7/2019 v zmysle príloh. 

Hlasovanie za:Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,   

                 E. Kroščenová , Z.Jendrál 

 

 

K bodu č.5. 

Rozpočet obce na rok 2020 s výhľadom na roky 2021,2022 

Rozpočet visel na úradnej tabuli obce. Pripomienky občanov neprišli. 

Predseda fin. komisie predloţil pripomienky k rozpočtu 

Pripomienky poslancov k rozpočtu obce na rok 2020 



Beţný rozpočet 

61 mzdy a platy , sluţ. príjmy a ostatne osobne vyrovnania -  364,855,77,- zníţiť - 23.000,77 ,- eur 

ostáva 341.825 ,- eur 

23.000,77 presunúť do KV Rekonštrukcia chatiek 20.000,- a 3.000,77 presunúť na rekonštrukciu 

dreveného mostíka na Malé Pole. 

64 Beţné transfery 

642001 dotácia pre spoločenské a kultúrne organizácie + 5.000,- eur 

637004 podujatia v obci – 5000,- presunúť do poloţky 642001 

716  geodetické práce – 10.000,- 

Ostáva – 10.697,20,- 

presun do poloţky novovytvorenej 

Zachyt daţďových vôd , spevnenie krajnice na ul. Hviezdoslavová – 7.000 ,- 

Presun do poloţky právne sluţby poslancov obce 3.000,- 

717001 RF 103.827,12 Eur presunúť 

717001 – výstavba a rekonštrukcia ciest Tomašovská – 8.000,- s kanálom 

717001 – výstavba a rekonštr. chodníkov upraviť na 30.000,- ul. Obchodná presun z RF – 23827,12,- 

Verejné osvetlenie montáţ nová poloţka 22.000,-  

Spevnené plochy okolo kostola 4.000,- nová poloţka 

717002 Z fondu 10.000 eur, ostáva 10.000  

Presun 10.000,- na novovytvorenú poloţku Rekonštrukcia chatiek ATC Podlesok. 

711001 nákup pozemkov zníţiť o 40.000,- ostáva 5.000,- presunúť do poloţky 717002 rekonštrukcia 

a modernizácia Zimná 35.000,- 

716 aktualizácia územného plánu + 5000 ,- 

BR-  1.282.994,21 

KR -  284.697,97 

Fin. operácie -            1.464.064,78 eur 

                                      3.031.756,96 eur 

Na chodník doporučil predseda fin. komisie zobrať úver. Rozpočet je vyrovnaný. 

Ing. I.Body – sú nové smernice, boli 4 pracovné stretnutia , obec musí mať podklady najneskôr 3 dni, 

aby pripomienky mohla vyhodnotiť.  Komisie nepracujú a zabrzdili rozvoj obce. 

M. M. Jednrál doporučil schváliť rozpočet . 

H.Čujová – poloţka právne sluţby je potrebná. 

J.Jendrál – 30% je chodník predraţený , vyjadriť by sa mala Eurovia 

M. Kacvinský  chatky na Podlesku sú majetkom obce. Dotácia sa vrátila obci. Kto môţe dať návrh na 

rozpočtové opatrenia? 

Kontrolór obce – k rozpočtu obce dal odborné stanovisko, rozpočet je najdôleţitejší zákon obce, 

doporučil aby bol rozpočet schválený. 

Návrh na uznesenie  

OZ schvaľuje zapracovanie pripomienok k predloţenému rozpočtu obce na rok 2020 -2022 

Hlasovanie  

Za H.Čujová DiS, Ing. P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál 

Proti : M.Jendrál, Ing.I.Body, Z.Jendrál 

Prebehla 10 min. prestávka 

Návrh na uznesenie 

OZ 

Berie na vedomie 

Programový rozpočet na roky 2021 a 2022 

Schvaľuje 



Rozpočet na rok 2020 so zapracovanými pripomienkami poslanca J.Jendrál. Súčasťou uznesenia je 

príloha. 

Hlasovanie 

Za Ing. I.Body, H.Čujová DiS., Ing. P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová,J.Jendrál, Z.Jendrál 

Zdrţal sa : M.Jendrál 

 

Starostka obce dala hlasovať o vystúpení riad. školy na zasadnutí OZ. 

Hlasovanie za  

Prítomní: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,   

                 E. Kroščenová , Z.Jendrál 

Oboznámila poslancov s rozpočtom a poprosila kontrolóra obce a prevedenie kontroly v ZŠ s MŠ. 

 

K bodu č.6 

Návrh na vyradenie nedokončených investícií z účtovnej evidencie 

H.Čujová DiS- kde je 79.000  

Starostka obce – sú to vyplatené investície, jedná sa len o účtovnú záleţitosť. 

Hlavný kontrolór obce – sú to zmarené investície a účtovne sa musia vyradiť. 

Návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje vyradenie nedokončených investícií z účtovnej evidencie. 

Hlasovanie za : Ing. I.Body, M.Jendrál, Z.Jendrál 

Zdrţali sa: H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová , J.Jendrál 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

K bodu č.7 

Návrh VZN č.1/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ 

Pripomienky do VZN navrhol Ing. I.Body. Vysvetlil poslaneckému zboru svoje pripomienky. 

H.Čujová DiS- ZUŠ môţe byť z iného kraja? 

Ing. P.Hodák- pozitívna zmena 12% zadrţanie financií. 

Návrh na uznesenie OZ schvaľuje  

VZN č. 1/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na ţiaka ZUŠ , MŠ a školských zariadení 

po zapracovaní pripomienok, ktoré sú súčasťou uznesenia. 

Hlasovanie: 

Za:             -   Ing.I.Body, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál,     

                       M.Jendrál, Z.Jendrál 

Zdrţal sa :   - H.Čujová DiS. 

 

K bodu č. 8 

Návrh VZN č.2/2020 o úhradách za poskytované služby a úkony vykonávané obcou     

Hrabušice 

Návrh bol vyvesený na úradnej tabuli. Občania nedali pripomienky. Pripomienky podal 

poslanec I.Body . Skonštatoval, ţe 1 dokument porieši viacej uznesení a VZN.  
M.Kacvinský – doplniť do VZN pripomienku, počas víkendu je povolená len 1 akcia od 12,00 hod. 

do- 04 hod. 

H. Čujová DiS- Nobela má malý nájom len 500 €. 

Návrh na uznesenie 

OZ Schvaľuje 

VZN č. 2/2020 o úhradách za poskytované sluţby a úkony vykonávané obcou Hrabušice, po 

zapracovaní pripomienok, ktoré sú súčasťou uznesenia za prenájom priestorov budov, zariadení 

a pozemkov vo vlastníctve obce. 

Hlasovanie: 

Za:   Ing.I.Body, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál,   M.Jendrál, Z.Jendrál 

Zdrţal sa :   - H.Čujová DiS 



 

 

Bod 9 

Zmluvy o nájme pozemkov s Pozemkovým spoločenstvom Bývalý Urbariát Hrabušice 

Informovala starostka. Pripomienky neboli ţiadne. 

Návrh na uznesenie Obecné zastupiteľstvo v Hrabušiciach 

Schvaľuje 

Zmluvy o nájme pozemkov s Pozemkovým Spoločenstvom Bývalý Urbariát Hrabušice. 

Hlasovanie: 

Za:             -   Ing.I.Body, H.Čujová DiS. ,Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál,     

                       M.Jendrál, Z.Jendrál 

 

Bod 10 

Skokanovo žiadosť o odpredaj pozemku 

Vypustený bod programu 

 

Bod 11 

Zmluva o poskytovaní právnych služieb 

Rozprava J.Jendrál , čo urobil pre nás právnik? 

Kontrolór obce – právnik bol kontrolórom v Sp. Podhradí, je z praxe, stanoviská sú nezávislé, právnik 

má prehľad. 

Starostka doporučila schváliť zmluvu na ďalší rok do 31.12.2020. 

Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo v Hrabušiciach 

Schvaľuje:Zmluvu o poskytovaní právnych sluţieb. 

Hlasovanie: 

Za:             -   Ing.I.Body, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál,     

                       M.Jendrál, Z.Jendrál 

Proti:          - H.Čujová DiS. 

 

Bod 12 

Opätovné prejednanie žiadosti p. Slávkovského o odpredaj obecného pozemku 

Informovala starostka. 

H.Čujová DiS- za stav. Komisiu doporučila schváliť. 

Návrh na uznesenie 

OZ Schvaľuje: 

Odpredaj novovytvoreného pozemku, parcela reg. KN – C parc. č. 997/2 , druh pozemku – 

ostatná plocha, výmera 26 m2, odčlenený z parcely registra KN – C parc. č. 997, druh 

pozemku ostatná plocha , výmera 5127 m2 zapísaný na LV č. 1, k.ú. Hrabušice, podľa 

geometrického plánu č. XI-02/2019 vyhotoveného dňa 6.11.2019 Ing. Zdenkom Hlavačekom 

– geodetom, fy.AGROGEOREAL – Eleonóra Hlaváčková, Chrapčianská č. 5, 052 01 Spišská 

Nová Ves, úradne overeného dňa 13.11.2019  Ing. Katarínou Pacákovou pod č. 648/19 pre 

záujemcu Stanislav Slavkovský, Okruţná 453/25, 059 21 Svit, v podiele 1/1 za cenu 15,36 

€/m2, t.j. v celkovej výške 399,36 €. (26 x 15,36 = 399,36 €). Cena určená znaleckým 

posudkom č. 179/2019 zo dňa 8.11.2019 vyhotoveného znalcom Ing. 

VlastimílomKovalčikom, ev.č. znalca 914875,bytom: Sama Chalupku 18, 052 01 Spišská 

Nová Ves.      



 Prevod vlastníctva majetku obce sa vykonáva v zmysle ust. § 9a  ods. 8 písm. e/ zák. 

č.. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a to z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa tým, ţe ide o pozemok susediaci s pozemkom záujemcu, t.j. s parcelou č. 

991 na ktorom je postavený dom súpisné číslo 123 ,ktorý záujemca kúpil a uvedený pozemok 

potrebuje na osadenie vodomernej šachty, nakoľko sa plánuje napojiť na verejný vodovod a k 

meraniu vo vodomernej šachte musí vlastník umoţniť prístup vodárenskej spoločnosti. 

 Náklady a poplatky spojené s uzavretím kúpnej zmluvy a náklady súvisiace s celým 

katastrálnym konaním o povolení vkladu do katastra nehnuteľnosti znáša kupujúci. 

Predaj bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov Obecného zastupiteľstva. 

B/ Ukladá   

Obci vypracovať kúpnu zmluvu s p. Stanislavom Slavkovským. 

Hlasovanie: 

Za:             -   Ing.I.Body, H.Čujová DiS, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál,     

                       M.Jendrál, Z.Jendrál 

 

 

Bod 14 

Doplnený bod programu poslanca J.Jendrála 

Odmeňovanie poslancov 

J.Jendrál – poloţka odmeňovanie poslancov nie je vyčerpaná. Doporučilo nevyčerpané financie 

prerozdeliť pre poslancov. Komisie riešili dôleţité veci . 

H. Čujová DiS.   doporučila  – odmenu podľa účasti. 

Ing.I.Body- bola prijatá smernica o odmeňovaní, je nutné ju dodrţiavať. Vyplatenie odmien je to 

neodôvodnený návrh. Vyjadril nesúhlas. 

Hlavný kontrolór – zásady odmeňovania sú schválené. Nutné je predloţiť zdôvodnenie k návrh na 

odmenu na kaţdého poslanca.  

H.Čujová DiS- zákon umoţňuje dať odmeny. 

O 11,45 odišiel poslanec Z.Jendrál 

Navrhovateľ doručí návrh do 3 dní. 

Návrh na uznesenie Obecné zastupiteľstvo v Hrabušiciach 

schvaľuje 

Odmeňovanie poslancov vo výške nevyčerpaných finančných prostriedkov z poloţky odmeny 

poslancov za celoročnú prácu poslancov. 

Hlasovanie: 

Za:             - H.Čujová DiS., M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál,     

Zdrţal sa :   - Ing.I.Body, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský  

Neprítomný –  Z.Jendrál  

Bod 15 

Doplnený bod programu poslankyňou  H. Čujovou DiS. 

Návrh na potvrdenie uznesenia č. 253/10/2019 zo dňa 25.10.2019 ţiadosť obč. zdruţenia Pestovateľ 

a chovateľ. 

Informovala H.Čujová DiS. Starostka nepodpísala uznesenie. 

Hlavný kontrolór – informoval o predpisoch. 

Ing. I.Body – je nutné dodrţiavať zákonnosť. 

Návrh na uznesenie 

OZ potvrdzuje uznesenie č. 253/10/2019 zo dňa 25.10.2019 ţiadosť obč. zdruţenia Pestovateľ 

a chovateľ. 

Hlasovanie 



Za H.Čujová DIS. 

Proti : Ing.I.Body 

M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál,   Ing.I.Body, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský  

 Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bod 16 

Návrh bodu programu H.Čujová DiS. 

Návrh na potvrdenie uznesenia na potvrdenie uznesenia č. 255/10/2019 zo dňa 25.10.2019 

prístup do RISSAM 

Návrh na uznesenie 

OZ potvrdzuje uznesenie č. 255/10/2019 zo dňa 25.10.2019 - prístup do RISSAM 

Hlasovanie: 

Za: J.Jendrál. Ing.P.Hodák, H.Čujová 

Proti: Ing. I.Body, 

Zdrţali sa : M.Kacvinský, E.Kroščenová. M.Jendrál  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bod 17 

Predloženie informácií o vydaní pracovného poriadku organizačného poriadku a poriadku 

o odmeňovaní zamestnancov OÚ, zastupiteľstvu na najbližšom zastupiteľstve v zmysle prijatých 

rozpočtových opatrení. 

Návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje 

Predloţenie informácií o vydaní pracovného poriadku organizačného poriadku a poriadku 

o odmeňovaní zamestnancov OÚ, zastupiteľstvu na najbliţšom zastupiteľstve v zmysle prijatých 

rozpočtových opatrení. 

H.Čujová DiS- starostka neinformuje a nepredloţila poriadky. 

Ing.I.Body- starostka má predkladať len zmeny organizačného poriadku. 

Hl.kontrolór – vysvetlil postup .  

Hlasovanie:  

Za : H.Čujová DiS. 

Proti : Ing. I.Body 

Zdrţali sa :J.Jendrál, E.Kroščenová, Ing.Hodák, M.Kacvinský, M.Jendrál 

Uznesenie nebolo prijaté 

Rôzne 

E.Kroščenová – nedostala informáciu o zrušení členstva člena komisie. 

J.Jendrál – informoval o psoch behajúcich po obci veľký čierny pes a biely pes na Lúčnej ulici. 

Poţiadal starostku o zvolanie valného zhromaţdenia ATC. 

Ing. I.Body- dotaz na pripravenosť na zimnú údrţbu ciest. 

Kroščenová E. doporučila zmenu pracovnej doby občianskej hliadky. 

M.Kacvinský – dotaz na revíziu lyţiarského vleku. 

H.Čujová DiS. – posun pošty pre komisie.  

Záver: Zasadnutie OZ ukončila starostka obce o 12:32 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Body , E.Kroščenová 

Zapísala : A.Kapsdorferová 

Zvukový záznam OZ zverejnený na www.hrabusice.sk 

                              

                                                                                           PaedDr.Jana Skokanová starostka obce 

http://www.hrabusice.sk/


                                                                                                                         


